
Wie is Alex van den Berg?

Ik ben 46, woonachtig in Lisse, gelukkig getrouwd en 
trotse vader van 3 kinderen. In mijn vrije tijd luister ik 
naar muziek, kook ik een lekkere maaltijd en breng ik 
graag tijd door met mijn gezin. 

Ik ben erg gepassioneerd over sales en 
accountmanagement. Ik vind het leuk om met 
mensen te praten, zowel privé als zakelijk; ik heb altijd 
wel interessante gesprekken over uiteenlopende 
onderwerpen. 

Maak kennis met

ALEX VAN DEN BERG
BEGE aandrijftechniek stelt met ingang van januari 2023 Alex van den Berg aan 
als Commercieel directeur. Een mooie gelegenheid nader kennis te maken met 
dit enthousiaste directielid.

BEGE Aandrijftechniek B.V.
Anton Philipsweg 30
2171 KX Sassenheim
Nederland

Hoe ben je bij BEGE terecht gekomen?

Ik miste actie in mijn eerdere baan als filiaal manager bij een 
telecomprovider en ben al snel geswitcht naar de functie van 
assistent accountmanager. Koude acquisitie bleek ik helemaal 
fantastisch te vinden! Ik ging letterlijk met een stapel lege 
contracten op pad en begon gewoon op nummer 1 en zo ging ik 
de hele straat door. Dag in dag uit. 

Bij een uitzendbureau zag ik een vacature ‘Account Manager 
man/vrouw’, dus ik voldeed aan in ieder geval één van die eisen. 
Afgaande op mijn werkervaring en mijn wensen kwamen ze met 
een baan als verkoper bij BEGE Aandrijftechniek. Ik had totaal 
geen technische achtergrond, maar verkopen kon ik zeker wel. 

Als je iemand zoekt die deuren voor je kan openen en relaties 
kan opbouwen, dan heb je aan mij een goede. En dat zagen ze bij 
BEGE gelukkig ook.

Inmiddels werk je 11 jaar bij BEGE; 
wat is je hoogtepunt?

Waar ik heel erg trots op ben is dat toen een 
bepaalde klant overwoog de samenwerking te 
stoppen, het mij gelukt is door continu in gesprek 
te blijven en afspraken na te komen, deze klant 
te behouden. Het is inmiddels zelfs één van 
onze grootste klanten. Dit bedrijf ziet ons nu als 
voorbeeldleverancier en vinden: ‘’Zoals BEGE het doet, 
zou iedereen het moeten doen’’. 

Een ander hoogtepunt is de overname van Ströter 
door BEGE. De groei die we daardoor hebben 
doorgemaakt en het hechte team wat er uit is 
voortgevloeid vind ik fantastisch. Wanneer ik kijk naar 
mijn eigen afdeling, dan zie ik prachtige collega’s die 
echt iets voor elkaar over hebben en er voor de volle 
100% voor gaan.

Als nieuwe Commercieel 
directeur, welke ontwikkelingen 
voorzie je voor BEGE?

Groeien, blijven groeien: als persoon, als collega 
en als organisatie. We zijn zeer ambitieus, maar al 
goed op weg om onze doelen te behalen. De groei 
die we de afgelopen jaren hebben ingezet, willen 
we vasthouden. Vooral met de afdeling Engineering 
willen we meer maatwerk leveren om nog unieker 
te zijn en onze producten continu verbeteren. 

Ik wil graag dat BEGE klanten ervaren: “Als ik 
het aan BEGE of Alex vraag, dan komt het wel in 
orde”. We bestaan nu 72 jaar en ik zie het als een 
uitdaging om de naamsbekendheid van BEGE nog 
groter maken.


